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Vragen van het lid Van Wijngaarden (VVD) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het artikel «Slechts één supersnelrechtszaak, ondanks meer 
incidenten jaarwisseling» (ingezonden 7 januari 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Slechts één supersnelrechtzaak, ondanks meer 
incidenten jaarwisseling»?1 

Vraag 2
Klopt het dat dit jaar maar één verdachte terechtstaat in het kader van het 
supersnelrecht? 

Vraag 3
Zijn er zaken die geschikt zijn voor het supersnelrecht maar niet via het 
supersnelrecht worden afgehandeld? Zo ja, waarom wordt in die gevallen 
niet gekozen voor het supersnelrecht? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het voor slachtoffers en benadeelden van belang is dat 
verdachten zo snel mogelijk voor de rechter verschijnen? 

Vraag 5
Bent u bereid u in te zetten om het aantal supersnelrechtzaken – waar dit 
mogelijk is – te verhogen? 

Vraag 6
Bent u bereid deze vragen afzonderlijk van elkaar te beantwoorden?

1 BNR, 2 januari 2020, https://www.bnr.nl/nieuws/juridisch/10398978/een-supersnelrechtszaak-
ondanks-meer-incidenten-jaarwisseling
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